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Kövér László úrnák,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért titkolja a minisztérium a parlagfűvel kapcsolatos, tavalyi évre vonatkozó ,
hatóságok által elvégzett mentesítés mértékét? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2017. év utolsó Allergia és Parlagfű Kerekasztal ülés előtt telefonon jeleztem a
minisztérium illetékes osztályának, hogy a tavalyi évben felderített, parlagfű nagyságát
tartalmazó adatsor nem bontja le a mentesítések számát a hatóság által és a földhasználók által
elvégzettekre . ,

Kérem, hogy a minisztérium soron kívül bocsássa rendelkezésre a Parlagf ű információs
Rendszerben (PIR) már rendelkezésre álló hatósági mentesítések számát és az érintet t
területek nagyságát, hasonlóan a 2015-ös és 2016-os évekhez .

A hatósági végrehajtás pontos megismeréséhez elengedhetetlenül szükség van a 2017 . évi
eredmények számszerűsítésére, mert ez alapján mérhető le a hatóság által elvégzett közérdekű
védekezések hatékonysága.

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a kapcsolódó táblázatot szíveskedjen számomr a
megküldeni !

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . január 29:

Tisztelettel :

Magyár ZoIta
Jobbik


	page 1

